
PROTOKÓŁ  NR  XXX/2017 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           
przebiegu obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Osiecznej w dniu 28 listopada 2017 r.                       

w godzinach od 13.00 do 16.00 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Osiecznej. 

 

 

 

Przewodniczący obrad:  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Osiecznej Pan Roman Lewicki. 

 

 
 

Otwarcia XXX sesji Rady Miejskiej oraz powitania Radnych, Gości i pracowników 

Urzędu Miasta i Gminy dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki. 

Na stan 15 Radnych w obradach XXX sesji Rady Miejskiej udział wzięli Radni: 

1. Pani Zofia Biała 

2. Pan Dariusz Bojek  

3. Pani Magdalena Anna Cyka 

4. Pan Zbigniew Demski 

5. Pani Judyta Maria Dudka 

6. Pan Mirosław Stanisław Forszpaniak 

7. Pan Jarosław Glapiak 

8. Pani Renata Helena Helińska 

9. Pan Robert Przemysław Jaraczewski 

10. Pan Marek Kozak 

11. Pani Krystyna Stanisława Krajewska 

12. Pan Hubert Kraśner 

13. Pan Roman Paweł Lewicki 

14. Pan Robert Krzysztof Skrzypek 

Pan Radny Andrzej Kaczmarek poinformował o nieobecności na dzisiejszej sesji. Lista 

obecności Radnych Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w obradach XXX sesji Rady Miejskiej udział wzięli pracownicy Urzędu Miasta                      

i Gminy w osobach: 

Pan Stanisław Glapiak  -   Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna, 

Pan Stefan Kuśnierek   -   Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna,  

Pani Hanna Smektała   -   Skarbnik Miasta i Gminy Osieczna, 

Pan Sławomir Kosmalski   -   Sekretarz Miasta i Gminy Osieczna,  

Pan Krzysztof Bojarczuk    -   Radca prawny, 

Pani Aldona Nyczak    -   podinspektor Urzędu Miasta i Gminy Osieczna, 

Pani Małgorzata Nowak  -   protokolant. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki stwierdził, że w sesji uczestniczy                 

czternastu Radnych, w związku z czym podejmowane uchwały będą miały charakter 

prawomocny. Lista obecności zaproszonych Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 
 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Otwieram XXX sesję Rady Miejskiej w Osiecznej w dniu 28 listopada 2017 r. Witam 

Samorządowców i pracowników Urzędu na kolejnej sesji Rady Miejskiej.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt pierwszy porządku obrad. W punkcie drugim przedstawię porządek obrad               

XXX sesji. 

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad XXX sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Porządek obrad XXX sesji Rady Miejskiej przedstawia się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Osiecznej. 

3. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

4. Zapytania Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej                           

w Osiecznej. 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Kąkolewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po 

umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z przetargu i oddania nieruchomości                                

w dzierżawę. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 

2017 rok.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Miasta i Gminy Osieczna na lata 

2017-2026. 

14. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych – informacja 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Przyjęcie protokołu XXIX sesji Rady Miejskiej w Osiecznej. 

17. Zakończenie obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Osiecznej.     
Czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad? Nie widzę. Dziękuję. Kto z Państwa 

Radnych jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad, proszę podnieść rękę                              

- 14 głosów. Kto jest przeciw? – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Dziękuję. 

Stwierdzam, że Rada Miejska w obecności 14 Radnych jednomyślnie przyjęła porządek obrad 

XXX sesji Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Ad. 3. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelacje? Pani Radna Zofia Biała. Proszę.  

Radna Rady Miejskiej Pani Zofia Biała: 

Moja interpelacja dotyczy chodnika przy drodze powiatowej w Świerczynie. Chodzi                           

o odcinek chodnika, którego nie ma od pawilonu w kierunku bloków. Jest to odcinek około    

15 m. W dni deszczowe są kałuże. Jest to problem, który występuje co roku i jest 

przekazywany do Zarządu Dróg Powiatowych.  Nie wiem, dlaczego chodnik w tym miejscu 

nie został wybudowany. Jest to droga uczęszczana ze względu na usytuowanie w tym miejscu 

pawilonu handlowego, dzieci przechodzące do szkoły, matki z wózkami, mieszkańców 

idących do kościoła, itd. Jest to droga, jak już powiedziałam, uczęszczana i ten stan utrudnia 

przejście mieszkańcom Świerczyny, ale nie tylko. Dlatego napisałam interpelacje, którą 

składam na ręce Pana Przewodniczącego. Dziękuję.  

Interpelacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Interpelację Pani Radnej przekażemy do Zarządu Dróg Powiatowych. Czy jeszcze ktoś                       

z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelacje? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam              

punkt 3. Otwieram punkt 4 porządku obrad.  

Ad. 4. Zapytania Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić zapytanie? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 4. 

Przechodzimy do punktu 5.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej                           

w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Od 1 do 14 listopada, zgodnie z zapowiedzią, przebywałem na urlopie. W pozostałym 

terminie pełniłem dyżury w Urzędzie, podczas których zajmowałem się, m.in. w uzgodnieniu                  

z Panem Burmistrzem, uzgodnieniem terminu analizy projektu budżetu Miasta i Gminy na 

2018 rok. Posiedzenie wszystkich Komisji Rady w sprawie analizy tego projektu odbędzie się 

7 grudnia br. Natomiast sesja Rady, na której podejmiemy uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy na 2018 rok zaplanowaliśmy na 21 grudnia br. Informuję, zgodnie                 

z zapowiedzią, że w Gminie zainstalowano czujniki powietrza. Na stronie www.airly.eu jest 

możliwość sprawdzenia jakości powietrza. Pan Burmistrz zapewnił, że poczyni starania żeby 

na stronie osieczna.pl można było skorzystać z linku i na bieżąco śledzić jakość powietrza                             

w niektórych miejscowościach naszej Gminy. Cieszę się, że wzbudziło to opinie, także 

krytyczne, wśród mieszkańców. Rozmawiałem z Panem Burmistrzem o tym, że niektórzy 

twierdzą tak. Po co te czujniki, przecież od tego powietrze nie będzie czystsze. Po pierwsze 

nie ma czujników, które czyściłyby powietrze. Po drugie zamontowaliśmy urządzenia 

pomiarowe chociażby dlatego, żeby problem został zauważony i żebyśmy się nie spierali czy 

żyjemy w czystym, czy w zanieczyszczonym powietrzu. Tak widzę sens działania czujników. 

Cieszę się, że wspólnie z nami postąpił tak samo Samorząd Leszna i Rydzyny i zobaczymy, 

jak sytuacja będzie się dalej rozwijać. Można pobrać aplikację na smartfona. Zajmowałem się 

również kwestią pisma, które złożył do Rady Miejskiej Pan S. ze Świerczyny. Wystąpienie 

Pana S. dotyczyło dwóch kwestii. Pierwsza – konsultacji społecznych, rozmów, spotkań                        

z mieszkańcami Świerczyny na temat lokalizacji telefonii komórkowej. Druga kwestia, którą 

poruszył Pan S. dotyczyła braku aktualizacji statutów sołectw. Sprawę potraktowałem 

indywidualnie, proszę o zrozumienie kolegów i koleżanek Rady Miejskiej, z tej racji, że 

zbiegło się to z moim urlopem i żeby dotrzymać terminu na gruncie obowiązujących 

przepisów i dzięki opinii, którą napisał Pan Mecenas, udzieliłem odpowiedzi Panu S., jeśli 

chodzi o kwestię spotkań i konsultacji społecznych w Świerczynie. Za chwilę przedstawię 

Państwu treść odpowiedzi na pismo Pana S. Opinia będzie załącznikiem do protokołu 

dzisiejszej sesji. Proszę Państwa o zapoznanie się z treścią tej opinii. Jeśli macie Państwo inne 

zdanie, to możliwość dyskusji jest otwarta. Aby dotrzymać terminu udzieliłem odpowiedzi                  

w ostatni piątek. Jeśli chodzi o drugą kwestię czyli statuty sołectw, to uważam, że to jest 

kwestia skomplikowana i postanowiłem, że wspólnie podejmiemy decyzję w tej sprawie, 

nawet narażając się na zarzut niedotrzymania terminu. Pan S. pisał tak: w październiku 2017 

roku Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna zaprosił na spotkanie mieszkańców Świerczyny, 

którego tematem miały być konsultacje społeczne w naszej miejscowości. Analizując 

powyższą sytuację, tego jak zostały przeprowadzone rozmowy na temat lokalizacji telefonii 

komórkowej, itd. Treść głównego zarzutu i wątpliwości Pana S. brzmi tak. Analizując 

powyższą sytuację uważam, że opisana procedura nie stanowiła konsultacji społecznych,                 

a była to jedynie próba szybkiego zatwierdzenia lokalizacji inwestycji najbardziej 

odpowiadającej Inwestorowi. Obiektywnie rzecz ujmując budowa stacji bazowej telefonii 

http://www.airly.eu/
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komórkowej powinna być poddana konsultacjom społecznym, w których zapewniony 

zostanie udział jak największej liczby mieszkańców. Moim zdaniem jest to kluczowa treść 

wystąpienia Pana S. Moja odpowiedź, dzięki Panu Mecenasowi i analizie prawnej, podważa 

główny zarzut Pana S. w sposób następujący. W odpowiedzi na Pana pismo informuję, co 

następuje. Budowa stacji bazowej telefonii komórkowej nie należy na gruncie 

obowiązującego prawa do spraw, w których Burmistrz Miasta i Gminy powinien zasięgnąć 

opinii lokalnej społeczności w trybie przewidzianym uchwałą Rady Miejskiej o konsultacjach 

społecznych. Budowa stacji bazowej telefonii komórkowej w Świerczynie nie wymaga 

wydania decyzji środowiskowej na realizację przedsięwzięcia, ponieważ stanowi ona budowę 

infrastruktury telekomunikacyjnej o nieznacznym oddziaływaniu. Ponadto ustawa                             

o wspieraniu rozwoju usług i sieci telekomunikacyjnych ograniczyła zakres władztwa 

planistycznego gminy, uniemożliwiając uchwalanie miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego, które ustanawiałyby zakazy lub uniemożliwiały lokalizowanie inwestycji celu 

publicznego z zakresu łączności publicznej. Jednocześnie na terenach, na których nie 

obowiązują miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego, inwestycje te lokalizuje się 

na podstawie decyzji administracyjnych, które nie mają charakteru uznaniowego. Tym 

samym, udział społeczeństwa w kształtowaniu ładu przestrzennego na terenie gminy został 

ograniczony przez ustawodawcę z uwagi na cel publiczny, jakim jest rozwój dostępu do 

telekomunikacji, prowadzący do likwidacji wykluczenia cyfrowego. Burmistrz Miasta                         

i Gminy Osieczna na spotkaniu z mieszkańcami Świerczyny, które nie miało charakteru 

konsultacji społecznych, a jedynie nazwane zostało konsultacjami, poinformował 

mieszkańców o planach lokalizacji stacji bazowej telefonii komórkowej w Świerczynie. 

Pomimo akceptacji proponowanej przez inwestora lokalizacji przez większość obecnych na 

spotkaniu mieszkańców, z uwagi na głosy części mieszkańców Świerczyny by wystąpić do 

inwestora o zmianę lokalizacji, Burmistrz zwrócił się do inwestora i w wyniku negocjacji 

ustalił inną lokalizację możliwie najbardziej oddaloną od zabudowań mieszkalnych.                        

O dokonanych ustaleniach poinformował sołtysa, radę sołecką i zasięgnął ich opinii                         

w sprawie, wynik był zdecydowanie pozytywny do zaproponowanej nowej lokalizacji. 

Reasumując, wobec unormowań prawnych przytoczonych w pierwszym akapicie niniejszego 

pisma, zasięgnięcie opinii mieszkańców nie miało charakteru konsultacji społecznych.  

Pismo stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Podpisałem powyższą opinię i przekazałem ją Panu S. Jeśli jest taka Państwa wola to możemy 

dzisiaj dyskutować na ten temat lub na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Demski: 

Jaki jest termin na udzielenie odpowiedzi na pismo? 

Radca prawny Urzędu Miasta i Gminy Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Zasadniczo jest to 30 dni. Pan Burmistrz zorganizował spotkanie z mieszkańcami ponieważ 

inwestycja ma być zlokalizowana na nieruchomości, której właścicielem jest Gmina. Gdyby 

firma zwróciła się do kogokolwiek z mieszkańców Świerczyny i byłaby lokalizowana na 

innej nieruchomości, to nie byłoby takiej możliwości. Wówczas należałoby wydać decyzję 

zgodnie z wnioskiem i na tym sprawa by się zakończyła, jeżeliby zostały spełnione wszystkie 

warunki, które są wymagane przy lokalizacji tego rodzaju inwestycji. Ponieważ była to 

lokalizacja na terenie nieruchomości należącej do Gminy, stąd działanie Pana Burmistrza 

zmierzające do tego, żeby widok wieży nie przeszkadzał ludziom i nie powodował 

negatywnych skojarzeń.       

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. W sprawie aktualizacji statutów sołectw proponuję dyskusję na posiedzeniu 

Komisji.       
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Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 5. Otwieram punkt 6.  

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy 

Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Pana Burmistrza proszę o złożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Proszę. 

Burmistrz Miasta i Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo! W okresie międzysesyjnym, tj. od 

26 października 2017 r. do 28 listopada br. wydałem zarządzenia w następujących sprawach:  

1) zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 2017 rok (x2), 

2) zmiany planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 

zleconych gminie ustawami na 2017 rok (x4), 

3) zmiany planu finansowego Urzędu Miasta i Gminy w Osiecznej na 2017 rok (x3), 

4) zmiany planu finansowania zadań zleconych gminie na 2017 rok realizowanego przez 

Urząd Miasta i Gminy w Osiecznej (x3), 

5) ustalenia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Osieczna na lata 

2018-2026, 

6) ustalenia projektu uchwały budżetowej Miasta i Gminy Osieczna na 2018 rok, 

7) powołania Komisji ds. szacowania strat powstałych w budynkach mieszkalnych                            

i gospodarskich w wyniku zdarzeń o charakterze klęski żywiołowej na terenie Gminy 

Osieczna w sierpniu i październiku 2017 roku, 

8) ustalenia zasad wynagradzania dyrektora samorządowej instytucji kultury, 

9) zatwierdzenia wykazu osób zakwalifikowanych do najmu lokalu mieszkalnego, 

10) zatwierdzenia wykazu osób zakwalifikowanych do najmu lokali socjalnych 

wyodrębnionych w budynku położonym w Osiecznej przy ul. Leszczyńskiej 19A, 

11) wydzierżawienia nieruchomości rolnej, 

12) sprzedaży nieruchomości. 

Uczestniczyłem w: 

1) spotkaniu wójtów, burmistrzów, Starosty Leszczyńskiego i Prezydenta Miasta Leszna. 

Gospodarzem spotkania był Pan Wójt Włoszakowic, 

2) Gminnym Dniu Seniora w Grodzisku, 

3) Środowiskowych obchodach Narodowego Święta Niepodległości zorganizowanych przez 

Zespół Szkół w Kąkolewie, 

4) Gminnych obchodach Narodowego Święta Niepodległości w Zespole Szkół                                      

w Świerczynie, 

5) posiedzeniu Zarządu Związku Międzygminnego Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich         

we Wschowie, 

6) spotkaniu z przedstawicielami Towarzystwa Ziemi Osieckiej i ks. Dziekanem 

Maksymilianem Kamzą w sprawie renowacji pomników Powstańców Wielkopolskich 

oraz uczestników I Wojny Światowej, 

7) spotkaniu z Mażoretkami w Centrum Kultury i Biblioteki z okazji 10 - lecia istnienia, 

8) spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim w Poznaniu w sprawie programu rewitalizacji, 

9) turniejach piłkarskich o Puchar Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna przedszkolaków, 

klas 4 – 6 Szkół Podstawowych i gimnazjalistów w Kąkolewie i Osiecznej, 

Informuję, że: 

1) gościłem Dyrektora Pawła Katarzyńskiego z Wielkopolskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Poznaniu, 
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2) spotkałem się z przedstawicielami miasta Leszna i Wojska Polskiego, Dyrektorem 

Muzeum Rolnictwa i Młynarstwa w Osiecznej oraz Dyrektorem Zespołu Szkół                            

w Kąkolewie w sprawie rekonstrukcji Bitwy pod Wiatrakami, 

3) na poprzedniej sesji informowałem Wysoką Radę, że współpraca z Wykonawcą prac 

związanych z budową kanalizacji sanitarnej dla miejscowości Świerczyna, Grodzisko                    

i Łoniewo staje się coraz trudniejsza. Wielokrotne ponaglenia, aby odtworzył 

nawierzchnię jezdni drogi w Grodzisku nie odniosły skutku. Stąd w obliczu zbliżającej 

się zimy, w sposób interwencyjny sami zdecydowaliśmy zlecić wykonanie robót, 

informując Wykonawcę kanalizacji, że prace te będą wykonane na ich koszt i ryzyko. 

Obecnie Wykonawca pisemnie zawiadomił o odstąpieniu od podpisanej umowy.                

W związku z tym wszczęte zostały działania zmierzające do rozliczenia wykonanych prac                   

i zakończenia współpracy, 

4) trwają prace na realizowanych pozostałych dwóch dużych inwestycjach, tj. budowie 

Centrum Kultury i Biblioteki w Osiecznej oraz przebudowie z rozbudową oczyszczalni 

ścieków także w Osiecznej. Jak na każdej budowie tak i tutaj napotykamy na problemy, 

które jednakże rozwiązywane są na bieżąco, przy zachowaniu właściwego tempa prac, 

5) Wykonawca prac związanych z termomodernizacją obiektów szkolnych w Osiecznej                       

i Świerczynie dokonał drobnych, nieistotnych dla całości zadania poprawek, które 

ujawniono w trakcie odbioru robót. Prace zatem zostały zakończone, a zakontraktowana 

kwota wypłacona Wykonawcy, 

6) w Grodzisku poza odtworzeniem nawierzchni na drodze powiatowej we własnym 

zakresie, aktualnie odtwarzamy drogę gminną łączącą drogę powiatową przy wjeździe od 

strony Świerczyny z drogą gminną prowadzącą do Frankowa, 

7) odnowiono znacząco większą część elewacji świetlicy w Popowie Wonieskim. Z uwagi 

na już obecnie niesprzyjające warunki atmosferyczne, samo położenie warstwy żywicznej 

cokołu pozostawiono na okres wiosenny, 

8) w ramach rewitalizacji centrum Osiecznej, trwają końcowe prace na ul. 27 Stycznia                       

i ul. Tylnej. Oprócz wymiany nawierzchni na wymienionych ulicach modernizowana jest 

sieć energetyczna wraz z oświetleniem ulicznym. Prace energetyczne prowadzone są 

także na ul. Mała Kościelna i Powstańców Wlkp., 

9) w Ziemnicach zamontowano jedną lampę oświetlenia ulicznego przy drodze gminnej na 

tzw. „zapłociu”, 

10) umyte zostały wiaty przystanków autobusowych oraz pojemniki do piasku 

zgromadzonego na okoliczność likwidowania gołoledzi. W poszczególnych pojemnikach 

uzupełniono piasek, 

11) w budynku mieszkalnym na ul. Zamkowej nr 3, w Osiecznej, przygotowywany jest 

samodzielny lokal mieszkalny, który umożliwi Gminie sprzedaż mieszkania znajdującego 

się przy ul. Kościuszki nr 11, a wydzielony lokal do czasu zakończenia postępowania 

spadkowego może zostać przekazany w najem, 

12) na ul. Południowej w Kąkolewie ENEA zamontowała licznik do przyłącza 

energetycznego. Tym samym, pobudowana na tej ulicy kanalizacja sanitarna może zostać 

włączona do funkcjonującej w Kąkolewie sieci.  

Na bieżąco spotykałem się z kadrą kierowniczą Urzędu. Przygotowane projekty uchwał na 

dzisiejszą sesję Państwo Radni przyjęli do procedowania. Dziękuję. 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta i Gminy Osieczna stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy są pytania do przedstawionego sprawozdania? Pan Przewodniczący Zbigniew 

Demski. Proszę.   
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Demski:  

W punkcie 6 sprawozdania Pan Burmistrz poinformował o spotkaniu z TZO i ks. Dziekanem 

Maksymilianem Kamzą w sprawie renowacji pomników Powstańców Wielkopolskich oraz 

uczestników I Wojny Światowej. Czy zapadły jakieś ustalenia w tej kwestii?  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Ustalenia są następujące. Jeżeli chodzi o remont, odnowienie pomnika znajdującego się na 

cmentarzu w Świerczynie, to ks. Dziekan wystąpi do Stowarzyszenia Kibiców Klubu Lecha, 

które odnawia, remontuje miejsca pamięci związane z Powstaniem Wielkopolskim na terenie 

Województwa Wielkopolskiego. Z naszej wiedzy wynika, że są zainteresowani i jako 

Stowarzyszenie chcą przeprowadzić remont pomnika w uzgodnieniu z nami. Czekamy na 

spotkanie z firmą, która w imieniu Stowarzyszenia ma wykonać niezbędne prace. Spotkanie 

ma odbyć się jeszcze w tym roku. Jest to firma konserwatorska ze Szczecina. Dokonają 

oględzin i określą zakres prac, jaki chcieliby wykonać. Wówczas wypowiemy się, jakie są 

nasze oczekiwania. Jeżeli udałoby się uzgodnić zakres remontu, to deklaracja jest taka, że 

prace zostaną wykonane wiosną 2018 roku. Kolejnym efektem tego spotkania jest 

rozwiązanie, że o remont dwóch miejsc pamięci związanych z Powstaniem Wielkopolskim,  

tj. pomnika naprzeciwko wiatraków w Osiecznej oraz pomnika znajdującego się na terenie 

przykościelnym w Kąkolewie, wystąpimy w najbliższych dniach – do końca listopada, do 

Urzędu Wojewódzkiego o dofinansowanie tychże remontów. Mamy nadzieję, że 

rozstrzygnięcie naszych wniosków będzie pozytywne. Będziemy musieli poczekać na to, czy  

i na który z tych pomników oraz w jakim zakresie otrzymamy dofinansowanie od Pana 

Wojewody. Gdyby wszystkie te działania były pozytywne, to naszym zdaniem miejsca 

pamięci wymagające remontu mielibyśmy wyremontowane czy odrestaurowane w 2018 roku.            

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby zadać pytanie? Nie widzę. Dziękuję. Zamykam punkt 6. 

Otwieram punkt 7. 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Kąkolewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Kąkolewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową. Druk numer 251. Uchwały w tej sprawie 

dotyczące Szkoły w Osiecznej i Świerczynie już podejmowaliśmy. Czy są pytania do treści 

tego projektu uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer 

kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Kąkolewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co 

następuje: 

§ 1. Stwierdza się przekształcenie z dniem 1 września 2017 r. dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Kąkolewie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Powstańców Wielkopolskich w Kąkolewie, wchodzącą w skład Zespołu 

Szkół w Kąkolewie. 

§ 2. Siedziba   ośmioletniej   Szkoły   Podstawowej   im.   Powstańców   Wielkopolskich  

w Kąkolewie znajduje się pod adresem: Kąkolewo ul. Krzywińska 14, 64-113 Osieczna. 

§ 3. Do obwodu Szkoły Podstawowej im. Powstańców Wielkopolskich w Kąkolewie należą 

miejscowości: Kąkolewo, Łoniewo, Dobramyśl, Grodzisko, Frankowo. 

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 14 głosów. Kto jest przeciw?                              
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– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 14 Radnych podjęła uchwałę Nr XXX/249/2017                    

z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Kąkolewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową, która stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 7. Otwieram punkt 8. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po 

umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. Czy są pytania ze strony Państwa Radnych? 

Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały. Druk numer 252. Uchwała numer 

kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnych umów dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat. 

Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. Wyraża się zgodę na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 

dzierżawy na okres do 3 lat nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Osieczna, oznaczonych wg ewidencji gruntów działką nr 1345/1, 1196/1, 1193/3 obręb 

Osieczna z przeznaczeniem na działalność rolniczą. 

§ 2.  Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi  w  życie z dniem podjęcia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały w przedstawionym kształcie, proszę 

podnieść rękę – 14 głosów. Kto jest przeciw? – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu?                                       

– 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 14 Radnych podjęła uchwałę Nr XXX/250/2017                       

z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat, która stanowi załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 8. Otwieram punkt 9. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. Czy są pytania ze strony Państwa Radnych? Nie 

widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej                  

w Osiecznej z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. Na podstawie 

odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. Wyraża się zgodę na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy 

na okres do 3 lat lokalu użytkowego o powierzchni 44,29 m2 wraz z udziałem wynoszącym 

4429/29641 w gruncie i wspólnych elementach budynku usytuowanego na działce nr 376 

obręb Osieczna. Lokal jest przeznaczony na sklep mięsno – wędliniarski.  

§  2.  Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§  3. Uchwała wchodzi  w  życie  z dniem podjęcia. 
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Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym kształcie, proszę podnieść rękę – 14 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 14 Radnych podjęła uchwałę Nr XXX/251/2017                    

z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, która stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 9. Otwieram punkt 10. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z przetargu i oddania nieruchomości                                

w dzierżawę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Projekt uchwały w sprawie zwolnienia z przetargu i oddania nieruchomości                                

w dzierżawę. Czy są pytania ze strony Państwa Radnych? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam 

projekt uchwały. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 28 listopada 

2017 r. w sprawie zwolnienia z przetargu i oddania nieruchomości w dzierżawę. Na 

podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. Wyraża się zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy i wydzierżawienia na okres 10 lat lokalu użytkowego o powierzchni 27,20 m2 

usytuowanego w budynku w Osiecznej przy ul. Kościuszki 3 z przeznaczeniem na sklep 

odzieżowy.                                                                                                                                                          

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

A jeśli dzierżawca zmieniłby branżę? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Nie ma takiej możliwości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym kształcie, proszę podnieść rękę – 14 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 14 Radnych podjęła uchwałę Nr XXX/252/2017                             

z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie zwolnienia z przetargu i oddania nieruchomości                                

w dzierżawę, która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam punkt 10. Otwieram punkt 11.   

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

W druku numer 255 proszę o naniesienie następujących poprawek. W projekcie uchwały                

§ 4 otrzymuje brzmienie: Traci moc uchwała Nr IX/84/2015 Rady Miejskiej w Osiecznej                  

z dnia 22 października 2015 r. w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych oraz w § 6 na końcu zdania przed kropką dodaje się następującą treść:                        

„z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2018 roku”. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem 

przedstawionych poprawek do tego projektu uchwały, proszę podnieść rękę – 14 głosów. Kto 

jest przeciw? – 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że                                          

w obecności 14 Radnych Rady Miejskiej w Osiecznej poprawki do projektu uchwały                         

w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych zostały podjęte 

jednomyślnie.   
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Czy są pytania ze strony Państwa Radnych do tego projektu uchwały wraz z poprawkami? 

Nie widzę. Dziękuję. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia                              

28 listopada 2017 r. w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych. Na 

podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje: 

§ 1. Ustala się wysokość rocznych stawek podatku od środków transportowych jak                             

w załączniku Nr 1 do niniejszej uchwały.  

§ 2. Podatek od środków transportowych jest płatny bez wezwania w kasie Urzędu Miasta 

i Gminy lub bezpośrednio na indywidualne konto bankowe w Banku Spółdzielczym Poniec 

Oddział w Osiecznej. 

§ 3. Podatek od środków transportowych jest płatny w dwóch ratach w terminie do  15  lutego 

każdego roku i do 15 września każdego roku. 

§ 4. Traci moc uchwała Nr IX/84/2015 Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 22 października 

2015 r. w sprawie wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych. 

§ 5. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna. 

§ 6. Uchwała   wchodzi  w  życie  po  upływie   14   dni  od   dnia   ogłoszenia  w  Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2018 roku. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym kształcie, proszę podnieść rękę – 12 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 2 głosy. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

większością głosów.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 14 Radnych podjęła uchwałę Nr XXX/253/2017 

Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie wysokości stawek podatku 

od środków transportowych, która stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 11. Otwieram punkt 12.   

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy 

Osieczna na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Panią Skarbnik proszę o przedstawienie zmian w uchwale budżetowej na rok 2017 oraz 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Osieczna na lata 2017-2026. 

Proszę.   

Skarbnik Miasta i Gminy Pani Hanna Smektała: 

Szanowni Państwo! Zaproponowane przez Pana Burmistrza zmiany w uchwale budżetowej 

dotyczą zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 261.143 zł, z następujących tytułów:          

500 zł zwiększenie dotacji od Wojewody Wielkopolskiego z przeznaczeniem na składki na 

ubezpieczenie zdrowotne, 1.568 zł odszkodowanie, które wpłynęło w Przedszkolu                   

w Osiecznej z przeznaczeniem na wydatki w tej placówce. Zmniejszenie o kwotę 100.000 zł 

dotacji od Wojewody Wielkopolskiego z przeznaczeniem na świadczenia rodzinne oraz 

zwiększenie o kwotę 359.075 zł z tytułu odzyskanego podatku VAT na realizowanym zadaniu 

przebudowa wraz z rozbudową oczyszczalni ścieków. Propozycja zwiększenia następujących 

wydatków. 59.644 zł na wydatki bieżące w Zespole Szkół w Kąkolewie, 33.250 zł na wydatki 

bieżące w Zespole Szkół w Świerczynie, 10.000 zł wprowadzenie zadania rozbudowa 

Zespołu Szkół w Świerczynie, 170.000 zł zwiększenie wydatków na kanalizację sanitarną 

Świerczyna-Grodzisko-Łoniewo, 7.000 zł zwiększenie wydatków związanych z kulturą 

fizyczną, 35.000 zł zwiększenie wydatków na administrację, tj. na opłaty aktualizujące 

programy komputerowe, 20.000 zł zwiększenie wydatków na rekonstrukcję Bitwy pod 

wiatrakami, 24.181 zł na zwiększenie rezerwy ogólnej oraz zmiany pomiędzy klasyfikacją 

budżetową: 639 zł Przedszkole w Osiecznej, 5.803 zł Szkoła Podstawowa w Osiecznej, 282 zł 

Przedszkole w Drzeczkowie, 4.913 zł w Zespole Szkół w Świerczynie, 247 zł w zakresie 



11 
 

zadań dotyczących wspierania rodziny, 2.800 zł w zakresie świadczeń wychowawczych oraz 

5.000 zł w zakresie utrzymania ochotniczych straży pożarnych. Dziękuję.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Czy dobrze rozumiem, że z informacji przekazanych przez Panią Skarbnik wynika, 

że Szkoła w Kąkolewie i Szkoła w Świerczynie otrzymały dodatkowe środki na wydatki 

bieżące? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

W jednej i drugiej Szkole zaistniały wydatki, których nie można było przewidzieć w chwili 

kształtowania planu na rok 2017. Jeżeli chodzi o Szkołę w Kąkolewie, to przede wszystkim 

dotyczy to urlopu dla poratowania zdrowia. To są długotrwałe zwolnienia lekarskie 

nauczycieli, które skutkują zwiększeniem wydatków. Jeżeli chodzi o Zespół w Świerczynie, 

to od 1 września br. funkcjonuje klasa siódma i również jeden nauczyciel korzysta z urlopu 

dla poratowania zdrowia. Każda z tych Szkół wnioskowała o większą kwotę, jeżeli Państwo 

Radni przychylą się do wniosku i podejmą decyzję, to Szkoły otrzymają środki w wysokości 

75% w stosunku do wniosków. Wnoszę o to, aby Państwo Radni uzupełnili zaistniałe wydatki 

w ¾ kosztów, a ¼ Szkoły będą musiały sfinansować w ramach swoich aktualnych budżetów 

lub, jest taka możliwość, w pierwszych dniach nowego roku. Taka jest propozycja, a Państwo 

Radni podejmą decyzję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Ilu nauczycieli w Gminie w tym roku korzysta z urlopów dla poratowania zdrowia?  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Z mojej wiedzy wynika, że w Zespole w Kąkolewie jeden nauczyciel, w Zespole                               

w Świerczynie dwóch i w Przedszkolu w Osiecznej jeden nauczyciel.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Zadanie rozbudowa Zespołu Szkół w Świerczynie. Czy to dotyczy tego, co Pan Burmistrz 

sygnalizował wcześniej? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Tak. Przystąpiliśmy do opracowania koncepcji przebudowy czy rozbudowy Szkoły                           

w Świerczynie i stąd wystąpiły pierwsze wydatki, tj. ekspertyza straży dotycząca wstępnych 

warunków, które umożliwią rozbudowę a następnie wyłonienie projektanta i przygotowanie 

projektu. Państwo Radni już w projekcie budżetu znaleźli to zadanie na rok 2018. Rozbudowa                        

w 2018 roku nie jest w planach realizacji ale dokumentacyjnie trzeba się przygotować, żeby   

w następnych latach przystąpić do rozbudowy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Czy są pytania do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej? Nie 

widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Miasta i Gminy Osieczna na 2017 rok. Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej  

z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta  i Gminy Osieczna 

na 2017 rok. Na podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co 

następuje: 

§ 1. W budżecie Miasta i Gminy Osieczna na rok 2017 przyjętym stosowną uchwałą Rady 

Miejskiej w Osiecznej z dnia 27 grudnia 2016 roku wprowadza się następujące zmiany:  

1. Dokonuje się zwiększenia budżetu Miasta i Gminy Osieczna na rok 2017 po stronie 

dochodów o kwotę 261.143 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 1 do niniejszej uchwały.  

2. Dokonuje się zwiększenia budżetu Miasta i Gminy Osieczna na rok 2017 po stronie 

wydatków o kwotę 261.143 zł oraz zmian, zgodnie z załącznikiem Nr 2 do niniejszej 

uchwały.  

§ 2.1. § 1 ust. 1 uchwały Nr XXI/185/2016 z dnia 27.12.2016 roku otrzymuje brzmienie:  

„1. Ustala się dochody budżetu w wysokości 41.423.944,76 zł, z tego:  

1) dochody bieżące w kwocie 37.345.946,88 zł,  
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2) dochody majątkowe w kwocie 4.077.997,88 zł,  

zgodnie z załącznikiem Nr 1”.  

2. § 1 ust. 2 uchwały Nr XXI/185/2016 z dnia 27.12.2016 roku otrzymuje brzmienie:  

„2. Dochody, o których mowa w ust. 1 obejmują w szczególności:  

1) dotacje celowe na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 

zleconych gminie ustawami w kwocie 10.629.249,88 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 3 do 

uchwały”.  

3. § 2 ust. 1 uchwały Nr XXI/185/2016 z dnia 27.12.2016 roku otrzymuje brzmienie:  

„1. Ustala się wydatki budżetu w wysokości 55.984.324,76 zł, z tego:  

1) wydatki bieżące w kwocie 33.706.413,88 zł,  

2) wydatki majątkowe w kwocie 22.277.910,88 zł,  

zgodnie z załącznikiem Nr 2”.  

4. § 2 ust. 2 pkt 1 uchwały Nr XXI/185/2016 z dnia 27.12.2016 roku otrzymuje brzmienie:  

„2. Wydatki budżetu, o których mowa w ust. 1 obejmują w szczególności:  

1) wydatki na realizację zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych 

ustawami w kwocie 10.629.249,88 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 4 do uchwały”.  

5. § 5 uchwały Nr XXI/185/2016 z dnia 27.12.2016 roku otrzymuje brzmienie:  

„§ 5. Ustala się zestawienie planowanych kwot dotacji w kwocie 2.765.088 zł, z tego:  

1) dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych w wysokości 2.475.088 zł,  

2) dotacje dla jednostek spoza sektora finansów publicznych w wysokości 290.000 zł,  

zgodnie z załącznikiem Nr 7 do uchwały”.  

6. § 6 uchwały Nr XXI/185/2016 z dnia 27.12.2016 roku otrzymuje brzmienie:  

„§ 6. Tworzy się rezerwy:  

1) ogólna w wysokości 256.765 zł,  

2) celowe w wysokości 180.000 zł, z tego:  

a) na realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego w kwocie 100.000 zł,  

b) na inwestycje i zakupy inwestycyjne w kwocie 80.000 zł”.  

§ 3. W tym paragrafie jest mowa o załącznikach do uchwały. 

§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 5. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

Do projektu uchwały dołączono także uzasadnienie. 

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                      

w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę – 14 głosów. Kto jest przeciw?                              

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 14 Radnych podjęła uchwałę Nr XXX/254/2017                   

z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta i Gminy Osieczna 

na rok 2017, która stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zrealizowaliśmy punkt 12. Otwieram punkt 13. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta                 

i Gminy Osieczna na lata 2017-2026.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Osieczna na lata 2017-2026. Czy są pytania ze strony Państwa Radnych do tego projektu 

uchwały? Nie widzę. Dziękuję. Przedstawiam projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Uchwała numer kolejny Rady Miejskiej w Osiecznej z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Osieczna na lata 2017-2026. Na 

podstawie odpowiednich przepisów Rada Miejska w Osiecznej uchwala, co następuje:   
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§ 1. 1. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Osieczna na lata 2017-2026 

przyjętej uchwałą Nr XXI/184/2016 z dnia 27 grudnia 2016 roku ze zmianami, wprowadza 

się następujące zmiany:  

1) załącznik Nr 1 do uchwały Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta i Gminy Osieczna 

otrzymuje brzmienia, jak załącznik nr 1 do niniejszej uchwały,  

2) załącznik Nr 2 do uchwały obejmujący wykaz przedsięwzięć do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej otrzymuje brzmienie, jak załącznik nr 2 do niniejszej uchwały.  

2. Dołącza się nowe brzmienie objaśnień przyjętych do Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta i Gminy Osieczna.  

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.   

Rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem uchwały                                       

w przedstawionym kształcie, proszę podnieść rękę – 14 głosów. Kto jest przeciw?                            

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.  

Rada Miejska w Osiecznej w obecności 14 Radnych podjęła uchwałę Nr XXX/254/2017                   

z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta               

i Gminy Osieczna na lata 2017-2026 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:  
Zamykam punkt 13. Otwieram punkt 14 porządku obrad. 

Ad. 14. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania Radnych – informacja 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Osiecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Informuję, że na XXIX sesji interpelacji nie zgłoszono. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 
Na dzisiejszej sesji Pani Radna Zofia Biała zgłosiła jedną interpelację. Interpelację Pani 

Radnej Białej przekażemy do zarządcy drogi, której interpelacja dotyczy. Zapytań nie 

zgłoszono. W związku z powyższym zamykam punkt 14. Przystępujemy do punktu wolne 

głosy i wnioski.  

Ad. 15. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w punkcie wolne głosy i wnioski? Pani Radna 

Zofia Biała. Proszę. 

Radna Rady Miejskiej Pani Zofia Biała: 

Czy ktoś z obecnych na sali wie, co oznacza tablica ustawiona na posesji Państwa Z.                     

w Osiecznej? Jadąc z Osiecznej do Świerczyny na posesji Państwa Z. stoi tablica                             

z napisem: uwaga koty oraz ograniczeniem prędkości do 50 km na godzinę. Co to oznacza? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

W moim rozumieniu jest to wskazanie, że w okolicy tej posesji żyją koty i zgodnie                             

z przepisami ruchu drogowego należy w tym miejscu jechać z prędkością nie większą niż                   

50 km/h.  

Radna Rady Miejskiej Pani Zofia Biała: 

Jeżeli to oznacza to o czym powiedział Pan Burmistrz, to jadąc od Świerczyny wjeżdżamy                   

w teren zabudowany i wiadomo, że nie możemy jechać z większą prędkością niż 50 km/h. 

Jadąc dalej jest ograniczenie prędkości do 40 km/h.  

Radny Rady Powiatu Leszczyńskiego Pan Józef Juchniewicz: 

Państwo Z. są miłośnikami kotów. Mają ich kilkadziesiąt i zdarza się, że giną pod kołami 

samochodów. Aby ostrzec kierowców i zapobiec takim zdarzeniom, postawili niniejsze 

ostrzeżenie.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Pan Radny Robert Skrzypek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Pan Robert Skrzypek: 

Wrócę do sprawy, którą zgłaszałem na ostatniej sesji. Sprawa dotyczy braku oświetlenia 

ulicznego w Ziemnicach, jedna lampa nie pali się.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Zgłosiliśmy Pana prośbę i otrzymaliśmy informację, że lampa została naprawiona 

niezwłocznie po zgłoszeniu. Jeśli nadal lampa nie świeci wrócimy do tematu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:        
Dziękuję. Pan Przewodniczący Mirosław Forszpaniak. Proszę.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Mirosław Forszpaniak: 

Czy w tym roku będą jeszcze wykonywane prace na ścieżce rowerowej Rydzyna-Osieczna                    

-Lipno? 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Stanisław Glapiak: 

Myślę, że zakres prac jest uzależniony od warunków pogodowych. Jeśli wystąpią przymrozki, 

to prace zostaną wstrzymane. Wiem, że planowano, jeszcze w tym roku, położenie obrzeży 

przy podłożu, które wykonano. Zakończenie inwestycji zaplanowano na sierpień 2018 roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki:        
Jeszcze raz przypominam o planowanym terminie wspólnego posiedzenia Komisji Rady                       

w dniu 7 grudnia i przewidywanym terminie posiedzenia Rady w dniu 21 grudnia br. Czy 

jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w punkcie wolne głosy i wnioski Nie widzę. Dziękuję. 

Zamykam punkt 15. W punkcie 16 przystąpimy do głosowania nad przyjęciem protokołu 

ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

Ad. 16. Przyjęcie protokołu ostatniego posiedzenia Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Poddaję pod głosowanie przyjęcie protokołu XXIX sesji Rady Miejskiej. Kto z Państwa 

Radnych jest za jego przyjęciem, proszę podnieść rękę – 14 głosów. Kto jest przeciw?                     

– 0 głosów. Kto się wstrzymał od głosu? – 0 głosów. Dziękuję. Stwierdzam, że Rada Miejska 

w Osiecznej w obecności 14 Radnych jednomyślnie przyjęła protokół XXIX sesji. Zamykam 

punkt 16. Przystępujemy do zakończenia obrad Rady Miejskiej. 

Ad. 17. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Lewicki: 

Zamykam obrady XXX sesji Rady Miejskiej. Dziękuję Państwu za obecność  i udział w sesji. 
 
 
 
 
 

           Protokołowała:                                         Przewodniczący obrad:                  

 

       Małgorzata Nowak                                                  Roman Lewicki 


